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Arupärimine Tartu linna gümnaasiumikohtade arvu ja katsete kohta 
 
Tartu linnas gümnaasiumisse pääsemine on tänavu tekitanud palju emotsionaalset vastukaja 

nii meedias, koolides kui ka laste ning lapsevanemate hulgas. Ühest küljest on positiivne, et 

süsteemi peetakse heaks ja sellega on liitunud arvukalt gümnaasiume üle Eesti. Teisalt 

tekitab selline süsteem Tartu põhikooli lõpetajatele ja nende peredele suure vaimse surve, 

mille tõttu igal aastal mitmed õpilased läbi põlevad. Eelnevast tulenevalt soovime teada:  

1. Kui paljud Tartu linna põhikoolide lõpetajatest sel aastal gümnaasiumisse pääsesid ja 

kui paljud siin sügisel gümnaasiumiõpinguid alustavatest noortest tulevad 

väljastpoolt? 

2. Milline on prognoos Tartu linna võimalike gümnasistide arvu ja gümnaasiumi 

kohtade tegeliku olukorra kohta 10 aasta perspektiivis?  

3. Kas Tartu linna kavatseb rajada uusi gümnaasiumi- või kutseõppekohti?  

4. Kuivõrd ja kuidas Tartu gümnaasiumite ühiskatsete kavandamisse on kaasatud 

teadlasi (haridusteadlased, vaimse tervise eksperdid jne)?  

5. Kuivõrd on ühiskatsete korraldus kooskõlas tänapäevaste õppe- ja 

hindamiskorralduse suundumuste ja soovitustega? 

 

Soovime nii kirjalikku kui ka suulist vastust.  
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